
 

      
      
directie Sport & Recreatiedomeinen

Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/jdl 

betreft 6de commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 18:00 uur 

Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
7 oktober 2010 

Het verslag wordt goedgekeurd zonder opmerkingen. 

2. Budget 2011 – Beleidsnota en financiële nota 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman geeft toelichting: 

 1. Sport 

O De belangrijkste zaken blijven hetzelfde van de vorige jaren. Dit 
is normaal gezien wij verder het sportbeleidsplan uitvoeren. Het 'Galm' 
blijft, andere gemeenten zullen er aan deelnemen. De actie 'Fit en 
Gezond' wordt verdergezet. 

O Het Sportcentrum De Boerekreek wordt verder afgewerkt: 
 
 -multifunctioneel sportterrein 
 -het proberen herbestemmen van de oude gebouwen (in functie 

van opslagruimte) 

O De plannen m.b.t. het Sportcentrum Puyenbroeck zijn vorige 
zitting aan bod gekomen. 

O Het project 'Oost-Vlaanderen en Gent gaan voor Goud' wordt 
verder uitgewerkt: 

 -in eerste instantie zal men zich concentreren op het aantrekken 
van buitenlandse delegaties 
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 -daarna zal men werken aan het uitdokteren van campagnes om 
het grote publiek bij de Olympische Spelen te betrekken 

O Het is verder de bedoeling om in de Sportcentra opendeurdagen 
te organiseren om niet-sporters tot sporten aan te zetten. 

O Het is ook de bedoeling om voor de verblijfsaccomodatie in het 
Sportcentrum Puyenbroeck en in het Sportcentrum De Boerekreek het 
gehele jaar publiek aan te trekken, ook tijdens de weekends. 

 2. Personeel 

O Wij zullen vooral werken aan de verdere uitwerking van het 
personeelsbehoeftenplan. 

O Aanschaf nieuwe software 

O Implementatie van de tweede pensioenpijler voor het 
contractueel personeel 

O Bekijken hoe wij de sociale tewerkstelling verder kunnen 
uitwerken. 

 3. Stedenbouw 

O Bouwberoepen 

Vraagstelling: 

1 Dhr. Jo De Loor vraagt of er in 2011 werk zal gemaakt worden 
van de doorstroming van sportfunctionarissen van een tijdelijk contract 
naar een statutaire betrekking. 

Antwoord 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman bevestigt dat dit inderdaad is 
opgenomen voor 2011. 

2 Dhr. Rik Franck vraagt of de Golf zal uitgebreid worden tot 18-
holes. 

Antwoord 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat er volop gewerkt 
wordt aan een visienota m.b.t. de sportcentra. Deze visienota zal in één van de 
volgende commissiezittingen voorgesteld worden. Deze visienota behandelt 
ook het aspect Golf Puyenbroeck. 

3 Dhr. Stefaan Van Gucht vraagt wat het statuut is van Golf 
Puyenbroeck. 
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Antwoord 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat Golf 
Puyenbroeck een gewone interne dienst van het provinciebestuur is. 

4 Dhr. Stefaan Van Gucht vraagt wat bedoeld wordt met 'Belasting 
ten laste van de Provincie' op bladzijde 286. 

Antwoord 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat dit zal 
onderzocht worden. 

5 Dhr. Stefaan Van Gucht vraagt waarom er middelen voorzien 
worden voor interim-personeel. 

Antwoord 

Dhr. Stephan De Sterck antwoordt dat de inzet van interim-personeel 
in sommige gevallen (bvb bij ziekte) noodzakelijk is gezien de balie van Golf 
Puyenbroeck tijdens de openingsuren permanent bemand moet kunnen 
worden. 

3. Personeel: tweede pensioenpijler voor contractueel personeel: 
invoering van een aanvullend pensioenstelsel met ingang van 
1 januari 2010, goedkeuring van het kaderreglement van  
9 december 2009, vaststelling van de pensioentoelage 2010, 
2011 en 2012, aanstelling van de RSZPPO als 
opdrachtencentrale en goedkeuring van het bestek 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman geeft toelichting en schetst de 
historiek van een tweede pensioenpijler voor contractueel personeel. Na 
afweging van de verschillende opties wordt voorgesteld om toe te treden tot het 
door RSZPPO beheerde systeem. Hierbij betaalt de werkgever een vaste 
bijdrage van minimaal 1% op het pensioengevend jaarloon. Deze middelen 
worden beheerd door de tijdelijke handelsvennootschap Dexia Verzekeringen-
Ethias, die een bepaald rendement garandeert met mogelijkheid tot toekenning 
van een winstdeelname. 

Voor 2010 en 2011 zou Oost-Vlaanderen 1% en voor 2012 2% van het 
pensioengevend jaarloon voorzien, waardoor een deel van de pensioenkloof 
kan gedicht worden. Evolutie van de toekomstige werkgeversbijdragen na 2012 
zullen in de volgende legislatuur moeten afgesproken worden. 

Vraagstelling: 

1 Mevr. Kristina Colen vraagt of de in 2011 in het budget 
voorziene bedragen (176 000 EUR) volstaan om 1% werkgeversbijdrage te 
betalen. 
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Antwoord 

Dhr. Frank De Neve antwoordt dat dit bedrag is berekend op basis van 
de in 2010 gekende weddegegevens en de verwachte evoluties 
(ondermeer in functie van de invulling van de personeelsformatie). 

2 Dhr. Jo De Loor vraagt of alle contractuelen kunnen aansluiten. 

Antwoord 

Dhr. Frank De Neve bevestigt dit en verwijst hiervoor naar artikel 3 van 
het pensioenreglement. Uitzonderingen zijn bvb vakantiejobs, politieke 
mandatarissen, enz. 

3 Dhr. Rik Franck vraagt of het niet aangewezen is om een grotere 
inspanning te doen en ipv 1%, 3 of 4% bij te dragen, dit gelet op de 
gezonde budgettaire situatie. 

Antwoord 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt dat de opstart van een 
tweede pensioenpijler een onderdeel is van tal van maatregelen die in 
Oost-Vlaanderen genomen zijn rond de gelijke behandeling van 
statutair en contractueel personeel, bvb in de nieuwe 
rechtspositieregeling. Met de verhoging in 2012 naar 2% is ook al een 
groeipad aangegeven, waarmee Oost-Vlaanderen ook al verder gaat 
dan wat er in de CAO ter zake was afgesproken. 

4. Golf Puyenbroeck: greenkeeping golf: goedkeuring van het 
bijzonder bestek, opdracht geraamd op 923 750 EUR inclusief 
btw (0% stelsel medecontractant), te gunnen bij wijze van 
openbare aanbesteding 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman geeft toelichting. 

O Ze verwijst naar de kosten/baten analyse en raming die werd 
gemaakt vanuit Golf Puyenbroeck om de diverse mogelijke onderhoudsvormen 
tegen elkaar af te wegen. Deze vergelijking staat uitvoerig beschreven in de 
nota deputatie. In de analyse zijn volgende punten opgesomd, gewogen en 
geëvalueerd: 

a. alle groenonderhoud in eigen beheer = alle werkzaamheden met 
eigen personeel; 

b. een 'gemengd' beheer = gedeeltelijk met eigen personeel en 
gedeeltelijk door een contractant; 

c. alle groenonderhoud wordt uitbesteed aan een contractant. 

Uit de vergelijking blijkt dat de 'gemengde' onderhoudsvorm de 
voordeligste is en een besparing zou kunnen betekenen ten opzichte van het 
huidige onderhoudscontract van 100 000 EUR per jaar. 
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Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman legt uit waarom dit bestek nu in 
de Raad komt, namelijk het huidig contract loopt nog tot eind februari 2011. 
Om de nodige termijnen ivm Europese aanbesteding en gunning te kunnen 
respecteren en om er in te slagen een aannemer klaar te hebben die effectief 
op 1 maart 2011 kan starten met de werken, moet het dossier door de Raad 
van woensdag 10 november 2010 worden goedgekeurd. 

Vraagstelling: 

1 Dhr. Rik Franck vraagt waarom er gekozen wordt voor het 
principe van 'BTW medecontractant' en of dit in het verleden, namelijk in het 
lopende contract, ook van toepassing is. 

Antwoord 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat de opstellers van 
het dossier dit zeker grondig zullen bekeken hebben, maar dat er navraag zal 
gedaan worden bij de specialisten van de dienst Boekhouding om een 
gefundeerd antwoord te kunnen geven op deze vraag. 

2 Dhr Rik Franck vraagt waarom er in het verleden niet is gekozen 
om gespecialiseerd personeel of expertise op te bouwen, om dan vanaf een 
bepaalde datum met eigen personeel deze werken voor de komende jaren zelf 
uit te voeren. 

Antwoord 

Mevrouw Gedeputeerde Hilde Bruggeman antwoordt dat door de vorm 
van de aanneming bij de aanleg van Golf Puyenbroeck, namelijk aanleg + 5 
jaar onderhoud, het voor het Bestuur niet nodig was om te investeren in zowel 
materieel als in een gespecialiseerd en duur machinepark als in personeel. Er 
zijn dus momenteel geen gespecialiseerde arbeiders aanwezig die het werk 
kunnen voortzetten. Wel heeft het Bestuur een specialist in dienst (met name 
de centrumverantwoordelijke) die over de nodige ervaring en expertise 
beschikt om de gespecialiseerde werken op te volgen en die de aannemer zal 
controleren en als leidend ambtenaar zal optreden. 

5. Varia 

Vraagstelling 

1 Dhr. Johan Beke vraagt of er in het kader van de actie 'Fit en 
Gezond' een stappenteller kan ter beschikking gesteld worden van de 
raadsleden. 

Antwoord 

Mevr. Gedeputeerde Hilde Bruggeman zal zorgen dat alle raadsleden 
een stappenteller ter beschikking krijgen op voorwaarde dat ze ook gebruik 
maken van  alles wat daaraan verbonden is. 
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De voorzitter sluit de vergadering omstreeks 19 uur. 

 

 

Luc Derudder    Luc Dekimpe 

 

 

directeur     voorzitter 

Gent, 10 november 2010

 


